
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 11.04.2022 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Peter Rendek 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že sú 
všetci prítomní. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh 
programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie III/2022, IV/2022 
6. Prerokovanie zmluvy obce Bystrička s PPA o poskytnutí nenávratného finančného 

príspevku na vybudovanie I. etapy chodníka 
7. Prerokovanie návrhu na riešenie kultúrno-športového areálu Nové močidlá 
8. Prerokovanie návrhu VZN č.5/2022 Zásady hospodárenia s majetkom obce 
9. Prerokovanie návrhu VZN č. 6/2022 Dodatok č.2 VZN č.1/2021 o určení výšky príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je 
obec Bystrička 

10.  Prerokovanie návrhu Cenníka úhrad spoločenských akcií usporiadaných obcou Bystrička – 
Podnikateľská činnosť 

11.  Prerokovanie zámeru nájmu pozemku KN C 674/3 -Ing. Matula Martin 
12. Prerokovanie vyradenia inventára z majetku obecného úradu  
13. Prerokovanie žiadosti Ivana Holbusa o zrušenie nájmu pozemku  KN E 316/4 vo výmere 

76m² a časti parcely KN E 317/4 vo výmere  cca 500 m²  
14. Prerokovanie návrhu rekonštrukcie oddychovej zóny Lázky 
15. Správa komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejných funkcionárov 

obce Bystrička  
16.  Došlá korešpondencia, rôzne 
17.  Diskusia 
18.  Záver  



 

2.- 3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia:           Ing. Rendek, Ing. Košút, p. Lučanský 
     Overovatelia zápisnice :  Ing. Korbeľ, Mgr. Pospíšilová 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne.  
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka skonštatovala, že na minulom zastupiteľstve nebolo uložené žiadne uznesenie. 
 
5. Rozpočtové opatrenie III/22 a IV/22 
Starostka – materiály ( príloha č. 2, č.3 )  poslanci  dostali a otvára diskusiu: 
Poslanci berú opatrenie na vedomie. Jedná sa o presuny a zapracované financie v kapitolách. 

 
6. Prerokovanie zmluvy obce Bystrička s PPA o poskytnutí nenávratného finančného príspevku 
na vybudovanie I. etapy chodníka 
Starostka - PPA nám poslala zmluvu  ( príloha č. 4) , ktorú poslanci dostali a treba ju schváliť. Ak 
nemáme možnosť navýšiť cenu budeme musieť robiť nové výberové konanie. Boli zvolaní občania, 
ktorí susedia s chodníkom a každý tvrdí, že to má v poriadku. Ploty sa nebudú posúvať len sa im vyrúbe 
nájom. Čiže chodník bude budovaný v takej šírke ako bol naprojektovaný pôvodne.  
Bez pripomienok. 

Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
7. Prerokovanie návrhu na riešenie kultúrno-športového areálu Nové močidlá 
Starostka materiály ( príloha č. 5 ) dostali otvára diskusiu: 

Koncepčný návrh predložil Mgr.A.Mgr. Turic 
Ing. Malko – tento rok sa to budovať nebude len sa schváli zámer a starostka začne pracovať na 
papieroch 
Starostka – bude sa  musieť urobiť dodatok ÚP č.5, aby sa preklasifikovala  plocha určená na 
cintorín a začať  vybaviť projektovú dokumentáciu ako aj stavebné povolenie, aby v prípade 
nejakých grantov sme mohli požiadať o financie. V takýchto žiadostiach musí byť dokumentácia 
a stavebné povolenie už vybavené. 
Projekt je navrhnutý tak, aby sa to mohlo robiť  aj po etapách,  svojpomocne podľa financií. 
Poslanci diskutovali o návrhu a zatiaľ by schválili zámer, zverejnili na úradnej tabuli nech sa 
k tomu vyjadria občania a na budúcom zastupiteľstve sa k tomu vrátia.  
Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
 
8. Prerokovanie návrhu VZN č.5/2022 Zásady hospodárenia s majetkom obce 
Starostka – materiály poslanci  dostali (príloha č.6 ) aj pripomienky. 
Ing. Malko  nesúhlasí, aby sa platil  samostatne za bufet, keď slúži len na skladovanie.  
Ing. Malko na chov včiel len okolo úľov zvýhodnená cena a ostatné m2  platiť  ako  ostatní  
Ing. Matula – keď sa bol prejsť zistil, že na tomto obecnom pozemku máme  zložené drevo. 
Ing. Korbeľ  treba to dať preveriť nášmu lesného hospodárovi 
Ing. Tureková – zmluva o používaní  posilňovne  nemôže byť 0  € nájom ako aj dĺžka nájmu 
neobmedzene . Každý rok sa musia zásady podľa zákona prerokovať. 
Ing. Malko je za to, aby bol tam len nájom symbolický, lebo sú tam podmienky také ako sú, ale aby boli 
kľúče na úrade.  



Ing. Malko je za to, aby sa vymedzila zvýhodnená suma  len pod včelíny,   

Hlasovanie : 
 Za: 4    Proti: Ing. Malko    Zdržal sa: Ing. Rendek, Ing. Korbeľ 
 

9. Prerokovanie návrhu VZN č. 6/2022 Dodatok č.2 VZN č.1/2021 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec 
Bystrička 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 7 ) 
Ing. Tureková – stravná jednotka sa zmenila a doplácať sa bude zamestnancom viac   

Hlasovanie : 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
10. Prerokovanie návrhu Cenníka úhrad spoločenských akcií usporiadaných obcou Bystrička – 
Podnikateľská činnosť 
Starostka -  ( príloha č. 8)  
Nemá význam keďže neprešlo VZN č.5/2022 
 

11. Prerokovanie zámeru nájmu pozemku KN C 674/3 -Ing. Matula Martin 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 9), 
Vo výmere 20 m2  po dohode umiestnenia prechodu na svoj pozemok. 

Hlasovanie : 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
12 . Prerokovanie vyradenia inventára z majetku obecného úradu  
Starostka – materiály dostali (príloha č. 10), 
Jedná sa o krovinorez a rebrík  

Hlasovanie : 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
13 Prerokovanie žiadosti Ivana Holbusa o zrušenie nájmu pozemku  KN E 316/4 vo výmere 76m² 
a časti parcely KN E 317/4 vo výmere  cca 500 m²  
Starostka – materiály dostali (príloha č. 11), 

Hlasovanie : 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
14. Prerokovanie návrhu rekonštrukcie oddychovej zóny Lázky 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 12),- kalkuláciu nákladov  

Ing. Malko návrh sa prerokoval a zmenilo sa ako oddychová zóna pre rodiny. Treba dať preč 
náletové kroviny treba vypíliť staré smrekovce. Ihrisko urobiť dopadovú plochu a osadiť detské 
ihrisko. Treba ešte doladiť detaily a potom by sa zvolala pracovná skupiny, kde by sa  
stanovilo postup prác. Práce by sa vykonávali viacmenej  svojpomocne. Suma materiálu 
vychádza na 13.500 €  
Hlasovanie : 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
 
 
 



15. Správa komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejných funkcionárov 
obce Bystrička  
p. Lučanský prečítal oznámenie komisie  (príloha č 13) 
Hlasovanie : 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
 
16. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka  

Mandátnu zmluvu dostali do materiálov (príloha č. 14 ) . Ide o poradenstvo a realizácia 
verejného obstarávania v zmysle zákona o verejnom obstarávaní. 
Hlasovanie : 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
- Mgr.A.Mgr . Turic – vypracoval koncepčný návrh na umiestnenie  hasičskej striekačky . 

Peter Marko nie je za to, aby sa tá striekačka dala do plexisklovej  skrine, lebo by tam 
bola veľká teplota a farba na striekačke by sa porušila. 

 
-  

17. Diskusia 
Ing. Košút – zrušiť parkovacie miesta pri lipe stále tam parkujú 3 autá 
Starostka - už sa to pár krát riešilo, ale ani policajti s tým nič neurobili, nemajú páky. 
 
Ing. Korbeľ –  oproti rodinnému domu č. 200 je stále podmytý breh a plynová rúra je 
obnažená,  môže sa niečo stať, treba zvolať konanie s povodím Váhu a plynármi. 
 
Ing. Rendek -  sú výtlky po cestách, je ešte asfalt ? 
Starostka  - asfalt nie je problém zabezpečiť, horšie je to s pracovníkmi, nemáme voľné 
kapacity   
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


